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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

14.06.21 

Mødested 

Science i fælleshuset – mødet afholdes fysisk 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 – mødet vil være til klokken 

19.00, derefter rundvisning og grillhygge 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde10 / 2020-21 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ),Tue Danielsen (TD), Louise Lund Pedersen (LP), Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan 

Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen suppleant (VH), 

Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentanter, elevrådsrepræsentanter: 

Frederik Skovby, Sofia Kjer Andresen 

 

 

Afbud fra: KD, KR, MD, HZ 

Bemærkning vedr. forplejning:  

Grillpølse og kartoffelsalat 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Trafik At alle er 

orienteret om 

arbejdet i 

udvalget 

Orientering 

ved SHV 

Oplæg omkring muligheder 

for ændringer i den trafikale 

situation omkring skolen. 

Skolebestyrelsen vil arbejde 

videre med de muligheder, 

der er de ”lavest hængende 

frugter”. Der arbejdes også 

på et møde med kommunen 

for at drøfte mulighederne. 

Lastbiler forvilder sig ofte 

ned af Hoppesvej. Det er 

svært at ændre, når ikke det 

er konkrete firmaers biler, 

som vi kan kontakte.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 Årsberetning Årligt møde 

med 

forældrene 

Oplæg af 

JL  

Det foreslås, at 

årsberetningen behandles på 

mødet efter efterårsferien. 

Forældre indbydes til dette 

møde. Datoen kommer i 

forretningsordenen. 

Klokkeslettet vedtages til 19-

21. 

Årsberetningen bør også 

kunne findes digitalt.  

På mødet vil vi lave 

rundvisning på skolen for 

forældre.  

VH, TA og JJ laver en 

gruppe, der skriver 

årsberetningen. 

 
 

P+ fra væring til læring Hvad er P+, 

samt 

tilbagemelding 

angående P 

klassen 

Oplæg af 

PN 

Skolen har fået midler til at 

lave prøvehandling inden for 

overskriften ”En god skole for 

alle”.  

Tilbuddet skal støtte op om 

udskolingselever, der får 

svært ved at fastholde det at 

komme i skole hver dag.  
 

Skoleplan og udmelding fra ministeriet Hvad er en 
skoleplan, 
samt en 
tilbagemelding 
angående 
udmeldingen 
fra ministeriets 
side angående 
bl.a. 
forkortelse af 
skoledage 
m.m. 

Oplæg af 

PN 

Udmeldingen fra ministeriet 

omkring muligheden for øget 

frihed til skolerne efter 

sommerferien, kommer for 

sent, i forhold til at ændre fx 

timetal her og nu. Vi vil dog 

gerne drøfte både med 

medarbejdere og bestyrelse, 

hvorvidt vi kan gøre gavn af 

noget af den frihed, vi får i 

kommende skoleår. 

Elevplaner afventer vi nye 

bekendtgørelser omkring, 

inden vi ændrer procedurer 

omkring dette.  

Ledelsen har sammen med 

lærerne udarbejdet en 

skoleplan i henhold til A20 

lokalaftalen.  

Der er udarbejdet nye 

ringetider, hvor pausetiden er 

skåret ned men lavet mere 

hensigtsmæssig. 
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Side 3 

 Brugernævnsmøder Hvad har 
været drøftet 

Oplæg af 

TA 

Fælles børnesyn kommer 

der oplæg fra politikerne 

omkring. TA sender det 

spændende oplæg til de 

andre forældrevalgte, så 

tankerne bliver delt.  

Foretagsomhed har også 

været oppe på 

brugernævnsmøde, og der er 

lavet en rapport omkring 

dette.  

 Orientering fra: 

1. Formanden 

2. SFO 

3. SCV 

4. Almen skolen 

5. Sidste skoledag 

6. Skærme i klasserne 

7. Klasser næste skoleår 

8. Møder til kommende 

skoleår 

9. SKB og forældremøder 

10. Årshjul 

11. Medarbejderrepræsentanter 

i SKB 

12. Elevrådet 

  TA: Sophie Valeur træder ud 

af bestyrelsen, da hun skal 

studere. Vibeke Hansen 

indtræder derfor som 

fuldgyldigt medlem i stedet 

for suppleant.  

 

De forældrevalgte laver en 

fælles ”informations-

skabelon”, som kan 

anvendes af alle og benyttes 

ved forældremøder.  

 

Elevrådet: Det er besluttet, at 

midlerne (4000,-) bruges på 

redskaber til frikvarterer.  

Der er lavet en plan for 

opstart af elevråd efter 

sommerferien, så det kan 

starte hurtigt op. 

 

SFO: Nyt og meget 

spændende årshjul er lavet, 

det vil blive annonceret til 

forældre og børn. 

 

SCV: Der skal ansættes nye 

pædagoger og et lærer-

barselsvikariat skal dækkes. 

Sidste skoledag er kun for 

afgangsklasser.  

Karamelkast meldes ud.  

 

Almen:  

Sidste skoledag kommer til 

at foregå som sidste år, med 

karamelkast i klasserne og 
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Side 4 

”show” i hallen for 

venskabsklasserne. 

Det opfordres ikke, at 

eleverne tager til Kolding, 

men at de bliver i 

lokalområdet efterfølgende.  

Der bliver installeret nye 

touchskærme i næsten alle 

klasser. 

 

Antallet af klasser næste år 

stiger med en, da vi får 3 nye 

7. klasser.  

 

Skolen har p.g.a. hærværk 

fået videoovervågning rundt 

om hele skolen.  

Evt.     

 

 

 

 


